
PISALI SO NAM
NAŠI ŠOLARJI

Poplava
V nedeljo 14. novembra, je močno deževalo. V Dole-

nji vasi pri Polhovem Gradcu sta reka Gradaščica in
potok Prošca zelo narasla in oba sta prestopila bregove.

Zjutraj, ko sem vstala, je bilo še vse normalno. Resda
sta bili reki umazani in rjavi, toda nihče si ni mislil, da
bosta prestopili bregove, saj je voda rjava in umazana že
ob vsakem nalivu.

Od reke Gradaščice je moj dom oddaljen priHližno
200 m, od Prošca pa 10 m. Okoli 9. ure zjutraj je po cesti
že tekla voda. Kmalu zatem pa je Prošca narasla preko
stnjge. Začeli so se zbirati vaščani. Ko so hodili čez cesto,
je bilo vode skoraj do pasu. Tudi Gradaščica jc bila čez.
Voda se je razlila po travniku in okolici. Pri moji teti so
imeli VIKJO V kleti do stropa. Voda je vdrla v 5 hiš. Pri
sosedu je voda prišla v hišo, v skedenj in v hlev. Oditesla
jim je hlevski gnoj, drva in nekaj repe. Prišli so polho-
grajski in dvorski gasilci. Pomagali so reševati Hvino.
Obe reki sta tekli čez mostova. Zaprti sta bili cesta
Dobrova-Polhov Gradec in Dolenja vas-Horjul. Proti
večeru sta se reki vmili v strugo.

Kralj Andrejka, 6. b.
,.'•'. .'... , novinarski krožek

OS Polhov Gradec

IZ ŠENTJOŠTA

GasUske vaje
V nedeljo, 7. 11. 1982 so bile v Sentjoštu gasilske vaje.

Člani novinarskega krožka smo se pri nekaterih udele-
žencih pozanimali, kaj menijo o teh vajah.

Alojzij Oblak pravi takole:
Sem poveljnik gasilskcga društva Sentjošt in dajem

nasvete tajniku in predsedniku. V društvu delujem že
dvajset let. V mesecu požarne varnosti smo obešali pla-
kate o požarih. Pregledal sem gasilske aparate. Izdelan je
bil tudi načrt vaj gasilskega dmštva za starejše občane.
Izvedene pa so bile tudi vaje v treh gasilskih društvih:
Podlipa, Vrh treh kraljev in Lufine. Vaje so bile uspešno
izvedene. Na zaključku. pa sem udeležencem povedal o
napakah, ki so jih dclali pri vajah. Vse prisotne je
pozdravil mentor za mladino Janko Ušeničnik. Moja
želja je, da bi se ustanovila mladinsko-pionirska gasilska
desetina društva Sentjošt.

Janko Ušeničnik in Hilarij Tominec sta povedala:
V društvu delujeva že 25 let. Tov. Ušeničnik je tnentor

za mladino, v sektorju Dobrova pa podpoveljnik sektor-
ja. Tov. Tominec pa je operativni član našega gasilskega
društva. Za vaje smo se odločili, zaradi pospešitve požar-
ne vamosti in ker je ta mesec mesec požarne varnosti.
Mnenja o nedeljskih vajah nekaterih prisotnih so:

Pavla: Dol sem dala motorko in jo pomagala nesti.

France: Jaz pa sem pomagal pri gašenju.
Marko Kavčič: Bil sem poveljnik pri gašenju namišlje-

nega požara.
Olga in Miloš: Nosila sem cevi in jih pospravljala. Jaz

pa sem bil voznik gasilskega avta.
Dragica: Iz avta sem dala sesalne cevi, potem pa sem

cevi vlekla po hribu.
Smrekarjeva mama: Vaje se mi zdijo zelo koristne in

mislim, da bi bile lahko večkrat na Ieto. Saj nismo vajeni.
Tega nisem delala že 30 let.

Vinkova mama: Zdelo se mi je zelo prav in koristno.
Vaje bi lahko bile večkrat, da bi se tudi stari lahko
vključili v to. Ker tega še nisem nikoli delala, nisem bila
vajena.

Marija Kavčič: To se mi zdi zelo koristno in potrebno,
kajti požar nas lahko preseneti, ko operativne skupine ni
doma.

Zlata: Vaje so se mi zdele zelo dobre, uxla kaj, ko od
leta do leta že marsikaj pozabiš in zato bi bile vaje lahko
večkrat.

Brnkova Micka: Za prvič se mi zdi čas dober, če pa bi
bili tega vajeni, bi morali narediti v boljšem času.

Ivanka: Ko bi stvar vzeli bolj resno, bi bil čas boljši.
Vendar je za prvič zelo dober naš 16-minutni čas.

Tudi pri prikazovanju gasilskih aparatov in prikazova-
nju kako se z njimi dela, so bili vsi in tudi to se jim je
zdelo nad vse koristno. Sedaj bi jih znali uporabljati. V
šentjoštu ima vsaka hiša gasilni aparat.

Mateja Kavčnik, 8. a
lrena Kavčič, 7. a

Marija Kavčič, 7. a
OŠ Polhov Gradec


